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Gdańsk, 10.02.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 058/25

Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

POSTULATÓW MIESZKAŃCÓW WYSPY SOBIESZEWSKIEJ W SPRAWIE ULICY FREZJOWEJ 

Z prośbą o interwencję zwrócili się do mnie mieszkańcy Gdańska oraz aktywnie działający na ich 

rzecz radny Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska Pan Artur Trzeciak. W ostatnich dniach zostało mi 

przedstawione pismo z dnia 14 stycznia 2025 roku skierowane do Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska, 

które zatytułowano: Wniosek o remont drogi, postawienie oświetlenia,lustra na skrzyżowaniu oraz progów 

zwalniających ze względów bezpieczeństwa mieszkańców. Załączam zdjęcia obrazujące sytuacje. 

Sprawa dotyczy ulicy Frezjowej, co do której mieszkańcy zgłosili szereg słusznych postulatów. 

Po pierwsze, gdańszczanie zwracają uwagę na potrzebę remontu drugi, która jest w bardzo złym 

stanie technicznym. Brak chodnika stwarza zagrożenie dla ruchu pieszych, zwłaszcza dzieci, które tą 

drogą idą i wracają ze szkoły. 

Po drugie, postuluje się zainstalowanie oświetlenia ulicznego, co ma na celu poprawę 

widoczności, szczególnie w godzinach wczesno porannych, wieczornych i nocnych. 

Po trzecie, wskazuje się na zasadność zamontowania lustra na skrzyżowaniu ul. Begoniowej 

i Frezjowej. Argumentowane jest to ograniczoną widocznością, która z kolei stanowi poważne zagrożenie 

dla kierowców i pieszych. 

Po czwarte, mieszkańcy wnoszą o zamontowanie progów zwalniających, których pojawienie się 

ma doprowadzić do obniżenia prędkości, z którą poruszają się ulicą Frezjową samochody. 

Konieczność pilnego podjęcia działań warunkowana jest nie tylko interesem mieszkańców, ale także 

zwiększonym ruchem turystycznym w okresie letnim oraz w ciągu roku w dniach z lepszą pogodą. 

Wpłynęło 11.02.2025 r.
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Mając powyższe na uwadze, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1. Jakie jest stanowisko władz Gdańska wobec postulatów, które podnoszą mieszkańcy Wyspy 

Sobieszewskiej, a które to w skróconej formie zostały przeze mnie przedstawione powyżej? 

2. Jakie są perspektywy czasowe dla zaproponowanych wyżej działań? Czy istnieje mapa drogowa, 

która umożliwi ich realizację? Czy zakłada się etapowanie inwestycji? Proszę o odniesienie się 

do każdego z czterech ujętych w interpelacji postulatów mieszkańców. 

3. Jaki jest szacowany koszt realizacji każdego z przedstawionych wyżej postulatów? 

4. Czy postulaty, o których napisałem w interpelacji, trafiły do władz Gdańska i podległych im 

jednostek także z Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska? Jeśli tak, to kiedy i czy została udzielona 

odpowiedź lokalnej Radzie Dzielnicy lub/i mieszkańców, zwłaszcza tym z ulicy Frezjowej? 

 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

 

Radny Miasta Gdańska  

   Andrzej Skiba 

[ZAŁĄCZNIKI] 
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